

Socionomsektionen

Möte 6

2025-11-17

Sektionsrummet, Socialhögskolan



Närvarande medlemmar:

Petter, Helena, Lisa, Saga, Ronja, Hugo, Philippa, Carola, Selma, Emelie, Gustav, Mathilda och Nellie

Ständigt adjungerade:

Adjungerade:

Namn Namn (Ankom under punkt XX) (Lämnade efter punkt XX)

Mötesprotokoll

	<u>Punkt</u>	<u>Kommentar</u>
1.	Öppnande av möte	<i>Petter öppnar mötet 17:31.</i>
2.	Fastställande av dagordning	<i>Lisa lägger till ytterligare en punkt på sina meddelanden. Petter yrkar för att flytta upp meddelandepunkterna och ner diskussionspunkterna. Dagordningen fastställs.</i>
3.	Val av sekreterare	<i>Till sekreterare väljs Helena.</i>
4.	Val av justerare	<i>Till justerare väljs Carola och Saga. Siri ansluter till mötet 17:36.</i>
5.	Föregående mötesprotokoll	<i>Ok</i>
6.	Adjungeringar	<i>Som adjungerade väljs studierkesvägsledare Ulrika och Annika.</i>
7.	Diskussionspunkt: grovt utkast till ny stadga	<i>Tre olika alternativ till hur styrelsen ska vara utformad i framtiden. Hur ska vice-utskott väljas in? Styrelsen är</i>

		<i>överens om att vice-utskotten väljs in på eget håll av de utskott som berörs.</i>
8.	Diskussionspunkt: första utkast för riktlinjer för hantering av studentärenden gällande diskriminering och trakasserier	<i>Arbetsgruppen kommer att fortsätta med arbetet.</i>
9a.	Meddelande från ordförande	<i>Kallelse till stormötet 4/12 är utskickat. Fixar med handlingar och har pratat med Erik Sånemyr gällande verksamhetsberättelser. Erik ska även ta fram en årsredovisning för föregående verksamhetsår. Anton Silverbern kommer att vara ordförande på stormötet. En sekreterare behöver hittas, någon som är utomstående för sektionen. Justeringspersoner väljs på plats.</i> <i>Petter har kontaktats av Erika studierektor, en arbetsgrupp för Canvas ska upprättas 2026. Erika önskar en studentrepresentant till gruppen.</i> <i>Petter har inte hunnit kolla med fackförbunden ännu.</i> <i>En HBG-student har två frågor: Kommer sopiskaffe ske mer regelbundet på Helsingborgs campus? Inte troligt att det upprättas den här terminen, något att lyfta till nästa termins styrelse.</i> <i>Gällande tacksittningen, får man ta med sig en respektive? Tacksittningen är exklusivt för aktiva socionomstudenter.</i> <i>Har publicerat formulär för anmälan till studentrepresentanter.</i> <i>Idé om fotografier till evenemang. En diskussion förs gällande hur man ska göra med studenter som inte vill vara med på bild.</i> <i>Meddelande från FUM: tre personer har hoppat av kårens styrelse.</i> <i>De har diskuterat att regeringen har dragit ner på</i>

		<i>bidraget till studentkårer samt att Sverige rankar lågt med lärarledd undervisning på universitet. Kåren vill uppdatera sin stadga för att justera antalet heltidare från fem till fyra.</i> <i>Petter har deltagit på terminens andra institutionsstyrelsemöte:</i> <i>Studentmeddelande, minskade stödet för kårer. Vad gäller som studentrepresentant, vilka obligatoriska moment som räknas som giltig frånvaro utifrån studentåtaganden.</i> <i>Har närvarat på UKR-intervjuer.</i> <i>Har lyft kursplaner och kurslitteratur.</i> <i>Professorsrekrytering har diskuterats.</i> <i>Vi har fått bingo på styrelsebingot!</i>
9b.	Meddelande från vice ordförande	<i>Nellie har kontaktat artisten Loves konst igen, har inte fått svar än.</i>
9c.	Meddelande från kassör	-
9d.	Meddelande från utbildningsutskottet	<i>Utbildningsutskottet är inte närvarande på mötet.</i> <i>Alicia har närvarat på samhällsvetarkårens education committee meeting.</i> <i>Har ett förslag att uppdatera hemsidan om vilka studentrepresentanterna är. Vi får kolla med studentrepresentanterna vad de tycker om att deras namn och bild går att hitta på hemsidan.</i> <i>Alicia har skickat in en aktuell bild på styrelsen till samhällsvetarkåren.</i>
9e.	Meddelande från idrottsutskottet	<i>På söndag 23/11 kommer det vara Sopis run club, klättring och FC Sopis-match.</i> <i>FC Sopis leder serien!</i>
9f.	Meddelande från eventutskottet	<i>Var i Helsingborg förra veckan för att sälja in sittningen i HBG. Biljetterna släpps imorgon.</i>

		<i>På onsdag är det pubgolf med lundapsykologerna, många biljetter kvar.</i> <i>Biljetter till Mamma Mia-sittningen 29/11 är inte slutsålda. Cirka 50 har köpt biljetter, 70 är kvar. Sittningen är nu öppen för alla studenter.</i> <i>Inte fått tider ännu för examen från Erika. För tacksittningen tittar Ronja på lokal fortfarande. Nationer har inte öppat.</i> <i>Har fått mejl från AF om datum, 15/4 2026. På onsdag ska Ronja, Carola och Nellie ha möte med Dariush för att boka T-bar till eftersläppet. Kommer finnas plats för fler socionomstudenter, fler plus 1-or och anmodningar.</i> <i>Paus i 10 minuter till 18:45</i>
9g.	Meddelande från novischutskottet	<i>Fadderintervjuerna börjar denna vecka för de nya generalerna. Sektionsrummet kommer att vara upptaget väldigt mycket.</i> <i>Planen är att uppdatera sångböcker men ändå beställa in i nuvarande upplaga för nästkommande termin.</i>
9h.	Meddelande från PR-utskottet	<i>Många inlägg och aktiviteter just nu!</i> <i>Den 25/11 är det hantverkscafé i sektionsrummet! Kommer att finnas lite material men föredraget att ta med.</i> <i>Har uppdaterat nollningsinfo och nya generaler på hemsidan.</i> <i>Vice-utskott har uppdaterat omslagsbilder på grupper!</i> <i>T6:or har hört av sig om sektionen för att publicera enkäter till kandidatuppsatser men har blivit hänvisade vidare då vi beslutat att inte publicera dessa.</i>

9i.	Meddelande från Helsingborgsutskottet	<i>Imorgon ska sopiskaffe ske på campus Helsingborg. Även informera om sittningen.</i>
9j.	Meddelande från jämlikhetsutskottet	<i>Studieyrkesvägledare Annika och Ulrika sitter med på dagens styrelsemöte.</i> <i>Har fått mejl från en student som önskar att studenthälsan bör vara med fysiskt på introdagen. Studenten upplever att det är stort fokus på novischeriet och önskar en större presentation av styrelsen och alla utskott. Studenten upplevde inte att bibliotekarierna inte tog upp information om pedagogiskt stöd.</i> <i>En diskussion förs gällande vilka som ska bjudas in till introduktionsdagen, om det finns plats eller om det är möjligt att studenthälsan kan bjudas in. I vilket skede av terminen bör studenthälsan introduceras? Mejladress och kontakt till Studenthälsan går att finna via bland annat sektionens samt socialhögskolans hemsida.</i> <i>Jämlikhet, Utbildning, SSO och Ordförande har hanterat ett ärende från en student, det gick bra.</i>
9k.	Meddelande från arbetsmarknadsutskottet	<i>Har haft kontakt med Josefine, gästföreläsaren. Hon önskar att vi tar namn då det tidigare hänt att medlemmar dyker upp som inte bör vara där. En diskussion förs hur sektionen ska kunna vara tillhanda för att kunna säkerställa detta men vi ser svårigheter i det.</i>
9l.	Meddelande från valberedningen	-
9m.	Meddelande från ledamöter	-
9n.	Meddelande från arbetsgrupper	<i>Merchgruppen: Har sammanställt vad för sorts merch som tänker beställas. Länk finns i dagordningen. Har frågat om prisförslag på kepsar.</i> <i>Pins: Medtryck har inte skickat prisförslag än, inte eniga om design.</i> <i>Vattenflaska: i plast. Inte fått prisförslag ännu.</i> <i>Buff: minst antal att beställa är 250 stycken, det är för många för att beställa in.</i> <i>Alicia anslöt till mötet 19:30</i>

10.	Val av ansvariga över sektionsrummet samt Sopiskaffe	<i>Sopiskaffe 19/11: Saga och Hugo Sopiskaffe 26/11: Carola och Siri Ansvariga över sektionsrummet: Petter och Helena</i>
11.	Övrigt	<i>Ordförande: Imorgon har kåren bjudit in sektionen till AW.</i>
12.	Nästa möte	<i>Nästa möte är måndag 1/12 17:30.</i>
13.	Avslutande av möte	<i>Mötet avslutades 19:58.</i>



Sekreterare
Helena Smedberg



Ordförande
Petter Hallin



Justerare
Carola Scheipers



Justerare
Saga Ebefors